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Άσκηση 

1. Βάλε βάλε στις λέξεις που είναι υπογραμμισμένες διπλούς 

τόνους στις παρακάτω προτάσεις:  

 

 Πρέπει να συμμαζέψω το δωματιο μου. 

 Η Ελπίδα είναι συμμαθητρια σου ; 

 Θα πάω βόλτα με το αυτοκινητο μας. 

 Το τετραδιο μου το έχω πάντα στη τσάντα . 

 Φωναξε με από το παραθυρο μου ! 

 Να προσέχουμε τα γραμματα μας , λέει η κυρία μας. 

 

 

Πολλές φορές υπάρχουν μεγάλες λέξεις που 

παίρνουν τόνο στην τρίτη συλλαβή από το 

τέλος και έχουν από πίσω μικρές λέξεις, όπως 

μου, σου , με, του, μας , σας , τον, τα κ. ά. 

Τότε αυτές οι λέξεις παίρνουν ακόµα έναν τόνο 

στη τελευταία συλλαβή. Π. χ 

άκουσέ µε 

το ποδήλατό µου 

. 


